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Anonieme mails

We hebben u eerder geïnformeerd over het feit dat er sinds enige tijde een anonieme mailer actief is onder het 
pseudoniem ‘balletje balletje’. De mails gaan over de kosten van ICT en de mailer hanteert als ondertekening: “een 
bezorgde ingezetene”. De mailer is het vooral niet eens met in het verleden genomen beslissingen op ICT-
gebied.  Deze wijze van communiceren door de mailer is ondermijnend voor het werk binnen onze organisatie. De 
mailer heeft bericht ontvangen dat wij niet in gesprek kunnen gaan over zijn of haar grieven in dit verband, zolang 
wij niet weten wie hij/zij is en dus geen inzicht hebben in welke belangen hierbij in het geding zijn, al dan niet van 
persoonlijke aard. We willen en zullen echter niet ingaan op anonieme berichten en het dringende verzoek blijft om 
dat als bestuursleden eveneens niet te doen, ook niet in de vorm van ontvangstbevestigingen o.i.d. Op het moment 
dat er weer nieuws te melden is in dit verband, zullen wij hierover verder communiceren.

Waterveiligheidsrapportage 2019

Voor het jaar 2019 heeft De Stichtse Rijnlanden wederom een waterveiligheidsrapportage opgesteld. Deze 
rapportage schetst een actueel en integraal veiligheidsbeeld van de waterkeringen van ons waterschap op 
peildatum 1 januari 2020. Het doel van deze inhoudelijke rapportage is primair om bestuur en inwoners inzicht te 
bieden in de gang van zaken in het afgelopen jaar en om daarop ook aanspreekbaar te zijn. Een dergelijke 
verantwoording over resultaten maakt onderdeel uit van de invulling van de zorgplicht van de waterschappen voor 
de waterkeringen. De financiële verantwoording maakt geen deel uit van deze rapportage; dat gebeurt via de 
regulier P&C-cyclus. De betreffende rapportage treft u aan in de rubriek ‘Informatie van college D&H’ onder 
‘Overzichten’ in iBABS.

Inspectie ILT t.a.v. uitvoering zorgplicht primaire waterkeringen door HDSR

In augustus 2018 bent u via de bestuursinformatiebrief 2018-8 geïnformeerd over een ontvangen inspectierapport 
van de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) van het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, opgesteld 
naar aanleiding van een bij HDSR gehouden audit. Daarbij bent u tevens op de hoogte gebracht van de reactie van 
het college op dat rapport en van het verbeterplan dat naar aanleiding van deze audit is opgesteld. Inmiddels heeft 
de ILT in februari 2020 een hercontrole uitgevoerd en conclusie luidt dat hieruit is gebleken dat HDSR ook 
daadkrachtig met de uit de audit naar voren gekomen aandachtspunten aan de slag is gegaan en dat in 2020 vrijwel 
alle aandachtspunten zijn opgepakt en afgehandeld. De ILT spreekt haar vertrouwen uit dat de inrichting en de 
uitvoering van de zorgplicht binnen de gestelde planning van het verbeterplan geborgd zal zijn. De betreffende brief 
van het ILT, d.d. 6 februari 2020, treft u aan in de rubriek ‘Informatie van college D&H’ onder ‘Overzichten’ in iBABS. 
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Invulling betrokkenheid algemeen bestuur bij  totstandkoming voorkeursalternatief dijkverbetering GHIJ-
Noord

Op 18 december 2019 heeft het algemeen bestuur een krediet beschikbaar gesteld voor de verkenningsfase van het 
project ‘Dijkverbetering GHIJ-Noord’. Bij de behandeling van betreffende voorstel heeft het college toegezegd om 
nadere informatie te verstrekken over betrokkenheid van het algemeen bestuur bij de totstandkoming van het 
voorkeursalternatief. Daartoe is een memo opgesteld dat u kunt aantreffen in de rubriek ‘Informatie van college 
D&H’ onder ‘Overzichten’ in iBABS. 

Baggerproject GHIJ wordt weer opgepakt

Door de PFAS-problematiek is het niet mogelijk om bagger uit de Gekanaliseerde Hollandsche IJssel (GHIJ) ter 
storten in reguliere depots; dat kan echter wel in bepaalde depots van het rijk. Het college heeft nu de afweging 
gemaakt om dit baggerproject weer op te pakken en niet verder uit te stellen. Daarmee wordt bovendien een werk 
aangeboden in een sector die nu in zwaar weer zit. Het betekent wel dat er rekening moet worden gehouden met 
meerkosten (als gevolg van extra stortkosten) voor een bedrag van ca. € 2 mln. ten opzichte van het hiervoor op 22 
februari 2017 door het algemeen bestuur beschikbaar gestelde krediet van € 10,3 mln. Daarbij wordt er 
contractueel wel voor gezorgd dat er overgegaan kan worden naar goedkopere stortlocaties als het PFAS-
handelingskader wordt verruimd en dat het voordeel hieruit ten goede komt van het waterschap.  Het college gaat 
het AB binnenkort een voorstel voorleggen om in dit verband een aanvullend krediet beschikbaar te stellen en dat 
te dekken uit de bestemmingsreserve GHIJ

Bestuurlijke voortgangsrapportages ‘Sterke Lekdijk’

Het college heeft de bestuurlijke voortgangsrapportages ‘Sterke Lekdijk’ voor het 3e en 4e kwartaal 2019 
vastgesteld. Deze zijn voor u geplaatst in de rubriek ‘Informatie van college D&H’ onder ‘Overzichten’ in iBABS. 

Follow-up motie Rijnenburg

In de AB-vergadering van 4 maart 2020 is de Motie polder Rijnenburg met algemene stemmen aangenomen. Als 
invulling van deze motie heeft het college een brief gestuurd aan de minister voor Milieu en Wonen om vanuit het 
perspectief van de waterhuishouding overwegingen mee te geven t.a.v. toekomstige woonlocaties Utrecht zuid-
west. De betreffende brief is voor u geplaatst in de rubriek ‘Informatie van college D&H’ onder ‘Overzichten’ in 
iBABS. De brief is niet onopgemerkt gebleven, want Minister van Veldhoven heeft deze aangehaald in het 
bestuurlijk overleg op 2 april. En via het persbericht heeft de brief behoorlijk aandacht gekregen in de (social) 
media. De gemeenteraad van Utrecht is geadviseerd om de inhoud van de brief desgewenst te betrekken bij de 
behandeling van het voorstel ‘Visie en uitnodigingskader Energielandschap Rijnenburg en Reijerscop’ en het 
initiatiefvoorstel ‘Nu starten met woningbouw in Rijnenburg’. De provincie agendeert de brief in de eerstvolgende 
commissie Ruimte, Water en Groen. Er is dus een stevig signaal afgegeven dat het waterschap een rol wil spelen in 
ruimtelijke ontwikkelingen en woningbouw. Daarnaast is actief contact gezocht met de gemeente Utrecht om ook in 
deze fase van discussie en ruimtelijke strategie ‘stroomopwaarts’ onze rol te spelen. De gemeente werkt aan een 
discussienotitie voor de Ruimtelijke Strategie Utrecht2040 (RSU2040), waarop wij graag een reactie geven. Een 
gesprek hierover zal in mei plaatsvinden. Op 17 april jl. heeft Minister Ollongren schriftelijk Kamervragen over 
Rijnenburg beantwoord. Zij schrijft dat zij tevreden is met de uitbreiding van plancapaciteit, waardoor Rijnenburg 
voor 2030 niet nodig blijkt. Voor de lange termijn zal nog een afweging gemaakt worden, waarbij ze stelt dat er bij 
Rijnenburg onder andere uitdagingen zijn ten aanzien van klimaatadaptatie en waterhuishouding omdat er delen 
zeer laaggelegen zijn. De beantwoording van de minister is eveneens in der rubriek ‘Informatie van college D&H’ 
geplaatst. 
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Herbestemming oude sluisdeuren Waaiersluis 

Bij de renovatie van de Waaiersluis te Gouda zijn oude sluisdeuren beschikbaar gekomen. Deze deuren zijn tijdelijk 
opgeslagen op een terrein van de aannemer en in de tussentijd zijn een aantal opties de revue gepasseerd om een 
passende bestemming te geven aan de oude sluisdeuren. Het college heeft besloten om ze om niet beschikbaar 
stellen aan het Waterliniemuseum in Fort Vechten te Bunnik. Jan Blanken, de bedenker van het concept 
‘waaiersluis’ heeft destijds ook veel betekent voor de Nieuwe Hollandse Waterlinie en de sluisdeuren passen bij het 
historische waterverhaal van de NHW dat in het museum wordt verteld.

Beloningsbeleid NWB

Op 16 april 2020 heeft de aandeelhoudersvergadering van de NWB wederom gesproken over het beloningsbeleid, 
als uitvloeisel van een besluit dat is genomen in een buitengewone algemene vergadering van aandeelhouders in 
september 2015, hetgeen ook is vastgelegd in het beloningsbeleid van de NWB. Dat houdt in dat eens in de vijf jaar 
het beloningsbeleid wordt geëvalueerd door een aandeelhouderscommissie. Deze commissie bestond uit Stefan 
Kuks (watergraaf Vechtstromen), Goos den Hartog (heemraad Rivierenland), Marco Kastelein (hoogheemraad 
Rijnland)  en Barbara Solleveld (hoofd afdeling Deelneming, ministerie van Financiën), met daarbij als toehoorders 
vanuit de NWB Age Bakker (voorzitter van de raad van commissarissen) en Toon van der Klucht (voorzitter van de 
renumeratie- en benoemingscommissie). Bekeken is of het in 2015 uiteindelijke vastgestelde beloningsbeleid van de 
NWB – nadat hierover wel enige politieke ‘reuring’ was ontstaan – aanpassing behoeft, gelet op de huidige stand 
van zaken. De commissie heeft de aandeelhoudersvergadering geadviseerd om het beloningskader en de 
bijbehorende uitgangspunten uit september 2015 te handhaven en de variabele component in de totale beloning 
van de directie te converteren naar een vaste, niet-pensioengevende toeslag op het vaste deel van de totale 
beloning. De commissie is van mening dat hiermee op goede wijze invulling wordt gegeven aan de in 2015 gekozen, 
evenwichtige balans tussen publiek en privaat en dat deze nog steeds een juiste is. De aandeelhoudersvergadering 
heeft op 16 april conform het advies van de aandeelhouderscommissie besloten.

Pleidooi “Een nieuwe aanpak voor de veenweiden van het Groene Hart”

Het Bestuurlijk Platform Groene Hart heeft het ‘Ontwerpend onderzoek Bodem, Water en Landgebruik’ aangeboden 
aan de colleges van de waterschappen en van de provincies, welke betrokken zijn bij het Groene Hart. De 
aanbiedingsbrief met het bijbehorende pleidooi zijn, samen met de reactie van het college hierop, voor u geplaatst 
in de rubriek ‘Informatie van college D&H’ onder ‘Overzichten’ in iBABS. 

Ter inzage gelegd

 Ontwerp-projectplan Enkele Wiericke KWA+ (definitieve besluitvorming door college)

 Ontwerp-projectplan Verbreding en aanleg NVO Meijevliet (definitieve besluitvorming door college) 

 Ontwerp-projectplan Knooppunt Polsbroek - KWA+ (definitieve besluitvorming door college)

 Ontwerp-wijziging hoofdstuk 3 uitvoeringsregels bij de Keur 2018 (definitieve besluitvorming door college)
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